
 

 
St. Mary’s Canossian College Parent Teacher Association 

 smcc – P10/1920 

7 November 2019 
Dear Members, 
 We are pleased to announce that the 28th Annual General Meeting was successfully held on  
26 October, 2019.  Ten candidates ran for the Executive Committee Election and were appointed.  Presented hereunder 
is the full list of office bearers: 

Chairperson Ms. LAI Pou Kuan Prudence 
Vice-chairperson Ms. CHIU Yvonne  
Vice-chairperson Mr. LAM Chi Yau Alex  
Secretary  Ms. LEE Pui Chu Carol 
Treasurer Ms. LUI Chin Man Maggie 
Convenor of Welfare Team Ms. WONG Ngai Lam Elaine 
Convenor of Publication and Communication Team Mr. TAI Chi Ho Tony 
Convenor of Culture and Recreation Team Mr. KU Hay Yin Jackson 
Convenor of Parenting Education Team Ms. WONG Ho Wing Bonita 
Convenor of School Service Team Ms. LEUNG Mei Yu Crystal 

 
Ex-officio Members:  
Principal Ms. WONG Janet 
Vice Principal  Miss LAU Berenice  
Home-school Liaison  Miss YEUNG Tammy 
Parenting Education Miss CHENG Carmen 

 
Publications (Teacher Advisors): Ms. LUI Agnes & Ms. YIU Sara 
Teacher Advisor: Ms. CHING Cathy 

 Besides, we take great pleasure in welcoming on behalf of you all the 110 strong parents who volunteered to 
join the five PTA function groups this year.  With the help of this staunch force, we would like to assure you that our 
PTA will definitely contribute to the growth of our daughters in the coming years. 
  We look forward to meeting all of you in the coming PTA activities so that we can share parenting experiences 
that will eventually benefit our daughters, in both school and family life. 

Another important purpose of this letter is to request members’ tangible support of the Association by 
contributing HK$50.00 on a family basis to the annual subscription.  Donations are also welcome and appreciated.  We 
received $64,155 donation last year.  Please write a cheque payable to ‘St. Mary’s Canossian College Parent Teacher 
Association’ with your daughter’s name, class and class number marked on the back and hand in through the Class 
Teacher of your daughter on or before 13 November 2019.  For environmental reasons, subscription receipts are only 
issued upon request. 
 You are most welcome to visit our website at http://www.smccpta.org/ for information about the PTA. May 
God bless you all! 

Yours sincerely, 
 
      
 
Ms. Prudence LAI  Ms. Janet WONG 
Chairperson of PTA  Principal 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Class:      Class No.:    

Reply Slip 
(To be returned to Class Teacher by 13 November 2019) 

To: Ms. Lai, PTA Chairperson 
Thank you for your circular dated 7 November 2019. 

Please tick ()  the appropriate box  :  

 Enclosed please find a cheque (no.                            ) as the PTA annual subscription fee.  

 Enclosed please find a cheque (no.    ) of HK$     as the PTA 
annual subscription fee and additional donation.  

 #The payment has been handed in by my other daughter studying in the school. 

 (Name :                                           Class:    Class number: _______) 

Name of Student:  Name of Parent:   

Date :  Signature of Parent:  
 
  # Only for families with more than one daughters studying in the school.     smcc – P10/1920 

http://www.smccpta.org/


 

 

嘉 諾 撒 聖 瑪 利 書 院 家 長 教 師 會  

smcc – P10/1920 
敬啟者：  

第二十八屆周年會員大會已於十月二十六日順利舉行，並選出了十位新任的執行委員會之家長代
表。現謹將執行委員會之全體委員及職銜開列如下： 

主席 黎寶君女士 

副主席 趙美桃女士 

副主席 林志釉先生 

秘書 李佩珠女士 

司庫 呂荐雯女士 

褔利組召集人 黃艾琳女士 

出版及傳訊組召集人 戴志豪先生 

文康組召集人 顧希賢先生 

培育組召集人 黃浩穎女士 

學校服務組召集人 梁美茹女士 
 

當然成員：  

校長 黃慧珍女士 

副校長 劉燕宜老師 

家校合作聯絡主任 楊佩珊老師 

培育 鄭小英老師 
 

出版顧問老師 呂慧芝老師及姚蘭貞老師 

顧問老師 程慧儀老師 

此外，我們特別向各位會員報告一件令人開心及振奮的事，本年度共有多達 110 位家長加入本會工
作小組。憑著眾志成城的精神及上列強大的陣容，本會有信心能為各位會員及同學的校園生活及成長提
供優質服務。 

我們再次懇請各位大力支持家長教師會來年之各項活動，並就會務之發展方向，向各位執行委員提
出意見，群策群力，令我們的會務更上一層樓。 

此外，本會籲請全體會員對家教會作出實際支持，請以一家庭為一單位繳交港幣五十元之年費。同
時，本會歡迎家長作額外捐款。去年，我們獲額外捐款$64,155。 在此，我們謹向各位會員致謝。款項請
以支票支付，抬頭為「嘉諾撒聖瑪利書院家長教師會」，支票背面請寫上學生姓名、班別及學號，並於
十一月十三日或以前交回班主任老師。基於環保之考慮，本會只應家長之要求才發出收據。 

此致 

各位會員    

 

    家長教師會主席  黎寶君    校長  黃慧珍        

  謹啟               

二零一九年十一月七日 

註： 敬請各位會友隨時瀏覽本會之網頁 http://www.smccpta.org/，以了解各項活動詳情及資訊。 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                                    班別：      學號：     
回條 

(請於十一月十三日或前交回班主任) 
黎主席： 

頃接十一月七日來函。 

請在適當的方格內填上 ()。 

 茲付上支票( 支票號碼      )作為本年度家教會之年費。 

 茲付上支票( 支票號碼      )港幣     元，內含本年

度家教會之年費及捐款。 

 #款項已經由同校的另一名女兒交回。(學生姓名：   班級：  學號：   ) 

學生姓名 :   家長簽署:      

日期:    家長姓名:      

 # 只供有兩位或以上女兒就讀本校的會員使用。       smcc – P10/1920 

http://www.smccpta.org/
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